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ZAPISNIK 

SA 16. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 30.06.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:03   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana 

Jelinčić, Antonio Burica, Anton Purtić i Ćiril Kalebić. 

 

Izostanak opravdao vijećnik Ante Blašković. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Ad 1.)  Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća 

3. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća 

4. Vijećnička pitanja 

5. Vinka Ninčević, oslobađanje od komunalnog doprinosa 

6. Provedba čl.28 Statuta Općine Šolta u dijelu koji se odnosi na predlaganje i biranje 

članova upravnih tijela i  nadzornih odbora  glavnoj skupštini odnosno skupštini 

trgovačkog društva u kojem Općina ima dionice ili udjele u vlasništvu. 

7. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja  

8. Odluka o razrješenju i izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Šolta 

9. Odluka o imenovanju Etičkog odbora 

10. Odluka o imenovanju Vijeća časti 

11. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

12. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

13. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2022.g. 

14. Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja 

i obrazovanja Općine Šolta za 2022.g. 

15. Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

16. Odluka  o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju 

nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

17. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Komunalno servisne zone sa reciklažnim 

dvorištem           

18. Razno 
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Predsjedatelj, koji je i predlagatelj točke 6., a obzirom da je Načelnik opravdano odsutan, skida točku 

6 sa dnevnog reda te predlaže da točka 17 bude točka 6. 

 

Ćiril Kalebić predlaže da se skine i točka 17. sa dnevnog reda budući nije priloženo obrazloženje za 

tu točku. 

Tihomir Glavurtić predlaže isto, skinuti točku 17. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Ćirila Kalebića. 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM usvaja se prijedlog te se točka 17., Zaključak o pokretanju 

postupka izrade UPU Komunalno servisne zone sa reciklažnim dvorištem, skida sa dnevnog 

reda. 

   

Predsjedatelj također preskače točku 4. , Vijećnička pitanja, jer je Načelnik odsutan, pa dnevni red 

16. sjednice glasi: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća 

3. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća 

4. Vinka Ninčević, oslobađanje od komunalnog doprinosa 

5. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja  

6. Odluka o razrješenju i izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Šolta 

7. Odluka o imenovanju Etičkog odbora 

8. Odluka o imenovanju Vijeća časti 

9. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

10. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

11. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2022.g. 

12. Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i             

             obrazovanja Općine Šolta za 2022.g. 

13. Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

14. Odluka  o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju    

             nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

15. Razno 

 

 

Izmijenjeni Dnevni red usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 
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Ad 4.) Vinka Ninčević, Varica 60, Stomorska, oslobađanje od komunalnog doprinosa 

 

Predsjedatelj kratko upoznaje vijećnike da je Vijeće dobilo naputak Upravnog tijela Županije  

da provede upravni postupak i pozove i sasluša stranke i svjedoke u ovom predmetu. 

Moli da svjedoci, ujedno i vijećnici, Ćiril Kalebić i Zvjezdana Jelinčić, napuste dvoranu kada 

stranke dođu, ne smiju prisustvovati iskazu stranaka. 

 

U 8:16 sati u dvoranu ulaze pozvane stranke, a svjedoci napuštaju dvoranu. 

 

Predsjedatelj iznosi: 

 

Utvrđuje se da je predmet današnje rasprave ponovni postupak radi oslobađanja od plaćanja 

komunalnog doprinosa Vinke Ninčević. 

Utvrđuje se da je Presudom Republike Hrvatske, Upravnog suda u Splitu, poslovni broj: 15 

Usl-315/22-7 od 19. svibnja 2022. godine poništen zaključak tuženika Općinskog vijeća 

Općine Šolta, KLASA: UP/I 361-01/13-02/531, URBROJ: 2181/03-01-21-29 od 23. 12. 

2021.godine i predmet vraćen tuženiku na ponovni postupak. 

Obzirom da je ovo Vijeće donosilo prvu presudu sada mora donijeti i drugu. 

 

Utvrđuje se da je na raspravu pristupila stranka Vinka Ninčević, Varica 60, Stomorska, OIB: 

22864487140,  zajedno sa punomoćnicom Tihanom Lombardić, zamjenicom opunomoćenika 

stranke, odvjetničkom vježbenicom kod Hrvoja Alajbega, odvjetnika u Splitu, koja prilaže 

punomoć za istupanje. 

 

Utvrđuje se da su na raspravu pristupili svjedoci Zvjezdana Jelinčić, kći pok. Marina, Put 

Krušice 16, Stomorska, OIB: : 63651052671 i Čiril Kalebić, sin Martina, Riva Pelegrin 29 , 

Stomorska, OIB: 86998174676. Svjedoci su upućeni van raspravne dvorane do poziva za 

saslušanje.  

 

Predsjedatelj upućuje stranku da je dužna u svom iskazu govoriti samo istinu prema članku  

63 i 64 ZUP-a, te da će davati iskaz onako kako je Predsjedatelj uputi. 

Nadalje čita ono što je Vinka Ninčević navela u svom pisanom obraćanju JUO Općine Šolta 

dana 13.07.2018. godine, vezano za ovaj predmet, te moli stranku da pažljivo sluša, kako bi 

potvrdila da ostaje pri tom iskazu i kako bi ga mogla ako želi dopuniti: 

 

Danas sam dobila navedeno Rješenje u kojem mi je određen puni iznos komunalne naknade 

za proces legalizacije, unatoč tome što je u dokumentaciji za legalizaciju priloženo da sam 

vlasnica jedino te nekretnine, da u posjedu nemam ni jednu drugu stambenu nekretninu ni u 

RH, ni van nje, te da sam od 2010. trajno nastanjena na Šolti. Vijeće Općine Šolta donosi 

odluku da mi se naplati puni iznos komunalne naknade. Imam 73. godine, rođena sam i 

odrasla na Šolti, tamo mi je i obiteljska grobnica, opet trajno prijavljena sa stanovanjem od 

2000.g. , a kuća u kojoj stanujem sagrađena je na očevini, prije 33 godine. Više od 30 godina 

bavimo se turizmom. Svaku pripremu sezone i sezonu krvavo odradim. Stanujem izvan mjesta 

Stomorska, na 50 metara nadmorske visine, nemam auto, imala sam 7 operacija (između 
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ostalog i kralježnice), ne mogu se spuštati u mjesto (lakše mi je autobusom kupiti namirnice u 

Grohotama nego li se spustiti u Stomorsku, pa me ljudi i rjeđe viđaju jer ne izlazim. Ne znam 

kako je Vijeće moglo paušalno procijeniti dužinu mog boravka na otoku. Tu sam prijavljena, 

tu stanujem, osim spomenutih operacija (mogu dostaviti medicinsku dokumentaciju) i 

pregleda za njih često sam na terapijama. I suprug je bolovao 2013. Je i umro od karcinoma. 

Često smo bili po bolnicama u Splitu i Zagrebu. Zar nakon svega kroz što sam prošla da 

netko samo paušalno procijeni broj dana mog stanovanja u jedinoj kući koju imam. Ako sam 

samo na Šolti prijavljena, a  nemam u vlasništvu ni posjedu drugih stambenih nekretnina-pa 

gdje bih drugdje mogla stanovati? Pored svega Općina Šolta mi je dodijelila pravo 

besplatnog trajektnog prijevoza i besplatnog autobusnog prijevoza na otoku, te prigodne 

naknade za umirovljenike, a Vijeće (na osnovu čega?) donosi odluku koja je u temelju 

suprotna navedenom. 

 

Umjesto stranke, Predsjedatelju se obraća prisutna Tihana Lombardić, zamjenica 

opunomoćenika stranke. Izjavljuje da stranka nije uredno primila poziv, već samo 

punomoćnici, te da njenu dostavnicu Općina Šolta ne može imati. 

 

Predsjedatelj utvrđuje da su dostavnice uredno zaprimljene, i priležu spisu, kako za stranku 

tako i za dva pozvana svjedoka.  

 

Zamjenica opunomoćenika stranke, Tihana Lombardić, navodi da je činjenica da ovo tijelo 

već dugi niz godina, od 2016 godine, donosi nezakonita, neosnovana i neutvrđena rješenja i 

zaključke koji su očito valjano pobijani presudama Upravnog suda u Splitu, posebno zadnja 

presuda pod brojem broj: 15 Usl-315/22-7 od 19. svibnja 2022. godine i predmet je vraćen 

ovom tijelu na ponovno odlučivanje. Nesporno je da stranka ima prebivalište na adresi Varica 

60, Stomorska, da tu trajno boravi, podmiruje troškove, i to je njena jedina nekretnina. Sud 

također navodi kako može usmeni iskaz svjedoka biti jači od službene evidencije MUP-a. 

Stranka je dostavila svu traženu dokumentaciju koja je propisana zakonskim i podzakonskim 

aktima, a usprkos tome pozivaju se svjedoci, i njima se daje veća važnost. Također iznosi da 

se iskaz stranke uzima ako nema ostalih dokaza kojima bi se dokazale činjenice u postupku. 

Stranka je zbog svoje bolesti izbivala dugotrajnije sa svog prebivališta, misli da ne treba 

dostavljati medicinsku dokumentaciju, ali ako treba, da bi se opravdalo izbivanje, može se 

dostaviti.  Njeno prebivalište je dokazano, nije bilo potrebe za nikakvim saslušanjem stranke i 

svjedoka, možda je to čak i protuzakonito. 

 

Predsjedatelj iznosi da Upravno tijelo po ZUP-u može pozvati i stranku i svjedoka, i da to nije 

učinjeno vjerojatno bi to bio razlog da Sud ponovno poništi odluku.  

Predsjedatelj ponovno pita stranku da li i dalje ostaje pri onome što je napisala u svom iskazu 

i da li ima što dodati. 

 

Stranka izjavljuje da je u međuvremenu od 2018. godine imala još bolesti, bila je dosta 

hospitalizirana i po toplicama, teško je pokretna i ovisna je o tuđoj pomoći. 

 

Predsjedatelj zaključuje da je saslušanje stranke završeno. 
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Predsjedatelj poziva svjedoka Ćirila Kalebića da uđe u dvoranu. 

Predsjedatelj utvrđuje da je pristupio svjedok Čiril Kalebić, sin Martina, Riva Pelegrin 29 , 

Stomorska, OIB: 86998174676, Općinski vijećnik Općine Šolta,  nesrodan, propisano 

upozoren sukladno čl. 63. i 64. ZUP-a te isti iskazuje: 

Predsjedatelj utvrđuje da je svjedok Ćiril Kalebić u ovom predmetu već jednom dao iskaz. 

Sada ga poziva da o boravku Vinke Ninčević u Stomorskoj, na adresi Varica 60, da svoj 

iskaz. 

 

Ćiril Kalebić navodi da tko i koliko boravi u kući to ne može znati, prolazi 10tak puta dnevno 

pored kuće, i zimi i ljeti, na osnovu toga može reći da li ima auta na parkingu ili ne, ljeti ima 

zimi nema. Koliko je time pomogao ne zna, ali to je sve što ima za kazati.  

 

Predsjedatelj moli svjedoka Ćirila Kalebića da ponovno napusti dvoranu, a poziva svjedokinju 

Zvjezdanu Jelinčić da uđe. 

 

Predsjedatelj utvrđuje da je raspravi pristupila svjedokinja Zvjezdana Jelinčić, kći pok. 

Marina, Put Krušice 16, Stomorska, OIB: : 63651052671. Upozorava je da mora govoriti 

istinu, sukladno čl. 63. i 64. ZUP-a, te je poziva da da svoj iskaz o boravku Vinke Ninčević na 

adresi Varica 60 u Stomorskoj. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da je ovo sve apsurdno, kuća postoji, u kući povremeno živi obitelj 

Ninčević, ali tko i koliko dugo, to ne zna, zna da se kuća iznajmljuje, vidi po parkiranim 

autima, ali opet ne na koliko dugo, da li je netko i tko na toj kući prijavljen i koliko je dugo 

koriste nema pojma, a gospođu Vinku Ninčević vidi jedino kada je kod brata u Stomorskoj. 

 

Zamjenica opunomoćnika pita svjedokinju po čemu je zaključila da se kuća koristi samo 

povremeno. 

 

Svjedokinja izjavljuje po povremeno parkiranim autima, po povremenom svjetlu u kući, a da 

li svjedokinja živi u toj kući ili možda boravi kod brata, to ne može znati. 

  

Predsjedatelj utvrđuje da je saslušanje svjedoka završeno i poziva svjedoka Ćirila Kalebića da 

se vrati u dvoranu. 

 

Predsjedatelj ponavlja ukratko, radi svjedoka koji su ujedno i vijećnici i o ovome će 

raspravljati i glasati, pisani iskaz Vinke Ninčević od 13.07.2018. godine, koji je i danas 

potvrdila. 

 

Završnu riječ daje zamjenici opunomoćnika stranke koju zanima da li će dobiti zapisnik sa 

saslušanja nje i saslušanja stranke, jer nije uopće sigurna da je to zapisano. 

Predsjedatelj potvrđuje da će dobiti zapisnik naknadno, ovo tijelo ima svoj način rada, ovo 

nije Sud, ali se sve snima. 
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Predsjedatelj donosi 

Odluku 

 

Obzirom na način rada Općinskog vijeća, zapisnik sa ove sjednice dostavit će se stranci i 

opunomoćeniku u roku 8 dana od dana održavanja sjednice.  

Određuje se rok od 15 dana stranci radi očitovanja na zapisnik i iskaze svjedoka.  

 

Predsjedatelj zaključuje raspravu po ovoj točci u 08:45 sati, a stranke napuštaju dvoranu. 

 

 

U kratkoj raspravi vijećnici postavljaju pitanje kako je uopće došlo do toga da Vijeće o ovome 

odlučuje, da vodi ovakav upravni postupak, kako se toga riješiti i mijenjati odluku ako treba.  

Pročelnica pojašnjava da je to prema našoj staroj odluci, ona je promijenjena, donesena je 

nova ali ovaj predmet je započet po staroj odluci i po njoj se mora dovršiti. 

 

Predsjedatelj zaključuje točku, navodi da je ovaj predmet presedan, međutim prema naputku 

županijskog upravnog tijela Vijeće je moralo provesti postupak. Na slijedećoj sjednici Vijeća 

će se o ovome glasati i donijeti odluku. 

 

Ad 5.)  Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja  

 

Pročelnica pojašnjava da je zbog stavljanja mandata u mirovanje vijećnice Rosane Prvinić, 

koja je ujedno i član Komisije za izbor i imenovanja, potrebno izabrati novog člana. 

 

Zvjezdana Jelinčić predlaže Antona Purtića. 

Drugih prijedloga nema. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

Prijedlog, Anton Purtić, za člana, JEDNOGLASNO  se usvaja i donosi 

 

RJEŠENJE 

o Izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja 

 

 

Ad 6.) Odluka o razrješenju i izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Šolta 

 

Zbog mirovanja mandata vijećnice Rosane Prvinić, zamjenice predsjednika Općinskog vijeća, 

potrebno ju je razriješiti i izabrati novog zamjenika/cu predsjednika Općinskog vijeća. 

Predsjedatelj nadalje upućuje vijećnike da pisanim putem predaju svoje prijedloge za 

potpredsjednika/cu Općinskog vijeća. Pisani prijedlozi predaju se Komisiji za izbor i 

imenovanja. 

U 8:52 sati predsjedatelj daje pauzu od 10 minuta. 

 

U 09:05 sati nastavlja se sjednica.  
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Predsjedatelj konstatira da je Komisija za izbor i imenovanja donijela Zaključak, da je 

prijedlog Anton Purtić za potpredsjednika, zakonit, potpisan je od 3 vijećnika, i da je to jedini 

prijedlog. 

Predsjedatelj daje na glasovanje ovaj prijedlog. 

 

JEDNOGLASNO se prihvaća prijedlog i donosi 

 

Odluka o razrješenju i izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Šolta 

 

 

 

Ad 7.) Odluka o imenovanju Etičkog odbora 

 

Pročelnica pojašnjava da Etički odbor čine predsjednik i dva člana. 

Predsjednika i članove Etičkog odbora imenuje i razrješuje Općinsko vijeće. Mandat 

predsjednika i članova Etičkog odbora traje do isteka mandata članova Općinskog vijeća.  

Odredbom članka 13. propisano je da se  predsjednik Etičkoga odbora imenuje se iz reda 

osoba nedvojbenoga javnog ugleda u lokalnoj zajednici. Predsjednik Etičkoga odbora ne 

može biti nositelj političke dužnosti, niti član političke stranke, odnosno kandidat nezavisne 

liste zastupljene u Općinskom vijeću. Članovi Etičkoga odbora imenuju se iz reda vijećnika 

Općinskog vijeća, jedan član iz vlasti i jedan iz oporbe. 

 

Predsjedatelj poziva vijećnike da daju prijedloge. 

 

Tihomir Glavurtić predlaže Antona Purtića za člana, a za predsjednika Bernardina Peroša, 

kojeg će kontaktirati i pitati za pristanak. 

Zvjezdana Jelinčić predlaže Tomislava Sinovčića. 

 

Vijećnici Anton Purtić i Tomislav Sinovčić izjašnjavaju se da pristaju biti članovi Etičkog 

odbora. 

 

Predsjedatelj konstatira da su prijedlozi Anton Purtić, član, Tomislav Sinovčić, član i 

Bernardin Peroš, predsjednik. 

Predsjedatelj predlaže, a vijećnici JEDNOGLASNO prihvaćaju predloženi 

  

 Zaključak 

Suglasnošću članova vijeća, a uz pribavljenu suglasnost Bernardina Peroša, Odluka o 

imenovanju Etičkog odbora će se donijeti na slijedećoj sjednici. 
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Ad 8.) Odluka o imenovanju Vijeća časti 

 

Pročelnica pojašnjava da Vijeće časti čine predsjednik i četiri člana. 

Predsjednika i članove Vijeća časti imenuje i razrješuje Općinsko vijeće. Mandat predsjednika i 

članova Vijeća časti traje do isteka mandata članova Općinskog vijeća.  

Odredbom članka 14. propisano je da se  predsjednik i članovi Vijeća časti imenuje se iz reda osoba 

nedvojbenoga javnog ugleda u lokalnoj zajednici. Predsjednik Vijeća časti i članovi ne mogu biti 

nositelj političke dužnosti, niti članovi političke stranke, odnosno kandidati nezavisne liste zastupljene 

u Općinskom vijeću. Još napominje da ovo Vijeće raspravlja o nedoličnom ponašanju vijećnika ili 

općinskog načelnika. 

  

Predsjedatelj poziva na davanje prijedloga. 

Predloženi su: Srđan Elezović, Vjekoslav Burica, Edita Jovanović, Nikša Buktenica, Tonći Bogetić, dr 

Franko Kuzmanić i don Andrej Marić. 

Predsjedatelj donosi  

      Zaključak 

Predloženi članovi biti će kontaktirani osobnim kontaktom, i uz pribavljenu suglasnost predloženih o 

tome će se raspravljati i odlučivati na slijedećoj sjednici. 

 

 

Ad 9.) Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

Izvjestiteljica po ovoj točci je Tonkica Radeljić, viši financijski stručni suradnik u JUO Općine 

Šolta, koja dolazi na sjednicu u 09:24 sati. 

Pojašnjava da je do izmjena i dopuna Programa došlo zbog poskupljenja energenata. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje te se sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donose 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g 

 

Ad 10.)  Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

Izvjestiteljica je Tonkica Radeljić. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da su navedeni opći iznosi, da se ne zna na što se odnose, a dogovor je bio da 

se tako neće raditi. 

Tonkica Radeljić pojašnjava da treba čitati glavni Program, ovo su samo Izmjene i dopune. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje, te se sa 6 glasova ZA, 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN donose, 

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

Ad 11.)  Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2022.g. 

 

Tonkica Radeljić pojašnjava da se Program mijenja u 3 stavke, pomoć za novorođenčad- povećava se 

jer ima više trudnica nego je planirano, božićnice se smanjuju, a dodaje se pomoć za rehabilitaciju i 

fizikalnu terapiju za pomoć djeci sa teškoćama u razvoju. Povećano ukupno za 60.000,00 kn. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje, te se JEDNOGLASNO donose, 

Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2022.g 
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Ad 12.)  Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i   

obrazovanja Općine Šolta za 2022.g. 

 

Izvjestiteljica Tonkica Radeljić pojašnjava da se Program mijenja u dijelu predškolskog odgoja, za 

troškove zaposlenika DV „Čarobni pianino“ potrebno je 150.000,00 kn, zapošljavanje još 1 djelatnika. 

 

Zvjezdana Jelinčić ističe da se ne slaže sa ovim, smatra da je direktorica Čarobnog pianina iskoristila 

priliku za zapošljavanje 1 djelatnika, a to ne mora biti tako, nepotrebno. 

 

Ćiril Kalebić pita zašto je sad taj iznos 150 tisuća kada se već glasalo za 100 tisuća kn povećanja. 

Tonkica Radeljić pojašnjava da je u međuvremenu došlo do općenito povećanja plaća svih djelatnika. 

 

Predsjedatelj predlaže da povećanje ostane 100, a ne 150 tisuća kn. 

Tonkica Radeljić napominje da će onda biti upitna plaća za djelatnike vrtića za 12. mjesec. 

 

Predsjedatelj stavljana glasovanje predložene ID Programa. 

Sa 2 glasa ZA, 4  SUZDRŽANA i 2 PROTIV  

Izmjene i dopune Programa osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i   

obrazovanja Općine Šolta za 2022.g nisu usvojene. 

 

Ad 13.)  Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

 

Izvjestiteljica Tonkica Radeljić obrazlaže ID Proračuna za 2022.g. Između ostalog spominje 100 

tisuća kuna povećanja za Turističku zajednicu. 

 

Zvjezdana Jelinčić napominje da je Turističkoj zajednici potrebno više sredstava, o čemu se govorilo 

na skupštini Turističke zajednice. 

Ćiril Kalebić nadopunjuje kako je u međuvremenu došlo do izbora nove direktorice, program za ovo 

ljeto nije bio planiran do kraja, ima dodatnih događanja i manifestacija. 

 

Predsjedatelj stavlja predložene ID  Proračuna na glasovanje. 

Sa 6 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 1 SUZDRŽAN donose se 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

 

 

Ad 14.)  Odluka  o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju    

             nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da je potrebno dati ovlast Načelniku za raspisivanje natječaja, no ne zna se 

naravno da li će inicijator i kupiti ovo zemljište ukoliko se tko drugi javi. 

 

Nema zainteresiranih za raspravu te Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka  o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja  

za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 
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Ad 15.)  Razno 

 

 

Luka Burica upozorava vijećnike na financijska izvješća koja moraju podnijeti do 15.07. kako ne bi 

dobili globu za zakašnjenje. 

Luka Burica nadalje iznosi problem potopljenog broda usred vale u Maloj Maslinici koji izaziva nered 

i predstavlja opasnost. Tu se okuplja masa turističkih brodova, agencije dovode turiste na 

razgledavanje. Predlaže da se uputi dopis Lučkoj upravi da se to ukloni. 

 

Pročelnica dodaje da je Općina već pokušala prije 6-7 godina u suradnji sa Lučkom kapetanijom, da 

podijele troškove izvlačenja olupine, to nekako riješiti ali nije došlo do realizacije.  

 

Predsjedatelj predlaže, obzirom da Općinski načelnik nije prisutan i ne može mu zadavati obveze,  

slijedeći 

           Zaključak 

Predsjednik Općinskog vijeća uputit će dopis Lučkoj upravi Splitsko –dalmatinske županije za 

uklanjanje olupine potopljenog broda u uvali Mala Maslinica u Nečujmu. 

 

Zaključak je JEDNOGLASNO usvojen. 

 

U 10:05 sati Luka Burica, uz dopuštenje predsjednika Vijeća, napušta sjednicu zbog 

poslovnih obveza. 

 

Tomislav Sinovčić pita u svezi odluke o dopuštenju radova u Stomorskoj koju su donijeli na 

prošloj sjednici, i zbog koje su neki vlasnici kuća u tom predjelu podnijeli prigovor, šta sada 

dalje, da li će se ti radovi izvršiti.  

 

Predsjedatelj pojašnjava da im je odgovorio samo u dijelu koji se tiče vijećnika, smatra da 

vijećnike treba zaštititi i to je njegov zadatak. U drugi dio se nije miješao, oni mogu tužiti 

Općinu Šolta, ali prozivati vijećnike na onaj bezobrazan način ne mogu. 

 

Ćiril Kalebić komentira prepiske između Gorana Tvrdića i predsjednika Vijeća, a na temu 

Vijeća za davanje koncesija. Smatra da bi svi skupa na to trebali gledati u drugačijem smjeru, 

to vijeće se koristi za neke druge obračune umjesto da se koncesionare pita za mišljenje, da im 

se pomogne, da se poveća njihov broj jer oni pune Proračun. Koncesije se daju na 1 godinu i 

nitko neće puno ulagati jer ne zna da li će dogodine dobiti koncesiju. Nitko ozbiljan neće ući 

u ovaj posao. Treba se zalagati za odobrenje na 5 g. koncesije. Moli da se ukaže na pravu 

problematiku, a ne na točku, zarez i broj članova komisije. Sugerira predsjedniku da mu 

ubuduće odgovori drugačije. 

 

Predsjedatelj pojašnjava da je njegova dužnost da svakome odgovori. I sve prepiske dostavlja 

svim vijećnicima. U odgovorima g.Tvrdiću nije htio širiti temu, ali upućuje Ćirila Kalebića da 

nema ništa protiv da on sam napiše svoje mišljenje. Osobno se dijelom slaže sa onim što je 

Ćiril Kalebić rekao, ali dijelom je ono što g.Tvrdić kaže točno. Procesi se moraju odvijati u 
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skladu sa Zakonom. Osobno bi volio da se napravi revizija svih prostora danih u koncesiju, jer 

većina izlaze iz odobrenih gabarita. 

 

Tihomir Glavurtić je mišljenja da komisija od 5 članova ne može odlučivati ako su samo 3, i 

to baš bez onih članova koji predstavljaju stručna tijela. Komisija mora poznavati teren, i izaći 

na teren. Svakako je za to da se radi ali pošteno, i da mjesto ima neke koristi od tih 

koncesionara, da oni moraju ulagati u mjesto, te također smatra da mjesni odbor treba pitati za 

lokacije. Navodi da se ništa ne radi i za primjer daje nalog za uklanjanje bankomata iz 12 mj. 

2021.g., ali bankomat nije uklonjen. Nadalje navodi da se ne poštuje odluka o zabrani radova, 

ništa se ne poduzima, u Maslinici kuća čitava u metalu i u nju se po cijeli  dan „zabijaju 

brokve“ u metal, to je strašna buka. Također smatra da se Vijeće treba očitovati o cijenama u 

trgovini Studenac, koje se stalno mijenjaju, naravno na više, a one izražene na policama 

nemaju veze sa onima koje se naplaćuju na kasi. Treba napisati članak u novinama. 

 

Predsjedatelj ističe da živimo u kapitalizmu, a jedinice lokalne samouprave nemaju ovlasti da 

utječu na cijene u trgovinama. Predlaže Tihomiru Glavurtiću da napiše konkretno što bi on to 

napisao u novinama i neka pripremi i predloži kao točku za sjednicu Vijeća. Što se tiče 

koncesija ljudi plaćaju, općina uprihoduje 700.000,00 kn godišnje, a to što bi oni trebali još 

ulagati to nigdje ne piše, to je neka druga tema, u Proračunu toga nema. 

 

Zvjezdana Jelinčić komentira postavljajući pitanje kako naplatiti onima koji su radili i 2019. i 

2020. godinu bez odobrenja i plaćanja, i danas rade, ali te godine nisu naplaćene. 

 

Pročelnica pojašnjava da JUO poduzima sve radnje oko naplate svojih potraživanja, a što se 

tiče građevina na pomorskom dobru tu je odgovorna građevinska inspekcija, i da li i kako 

druge službe rade to ne zna.  

 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 10:32 sati. 

 

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  
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